
Protokoll fört vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 

 

Tid: lördag 16 september, 10:00. Plats: Fyrunga bygdegård 

 

Dagordning 

 

1. Thomas öppnar mötet 

 

2. Val av justerare. Bengt Larsson utses att justera protokollet 

 

3. Föregående protokoll 

Vi godkänner föregående protokoll utan åtgärd. 

 

4. Distriktets hemsida 

Bengt berättar att 60-talet nu finns utlagt på hemsidan, 70-talet planeras klart innan 

årsskiftet. Leif har också förenklat länkar och navigering. En del medlemmar upplever nya 

hemsidan som svårnavigerad, t.ex. finns protokollen under Västergötland/styrelse.  

 

5. Undertecknande av verksamhetsberättelse 2016/2017 

Vi undertecknar verksamhetsberättelsen 

 

6. Vi går igenom resultatet för 2016/17, vi gick 8000 plus jämfört med en nollbudget. Största 

orsaken är nedgång i par-kvalen och fler I-medlemmar som blev betalande. 

 

7. Budget 2017/2018 

Kassören går igenom förslaget till nästa års budget. Vi planerar för en viss återhämtning i 

DM-kvalen och på utgiftssidan en stor insats för utbildning om de nya lagarna. Det ger ett 

planerat underskott på -4000 för 2017/18.  

 

8. Rapport från SBF 

Senaste mötet var 1/9, man diskuterade juniortävlingar för 2018. Tobias Törnqvist tar över 

som ordförande i disciplinnämnden. Minibridge och material för nybörjare finns nu ute för 

användning. Har prövats bland annat på studiedag i Lidköping, Tibro planerar också 

använda minibridge i höst. Vi informeras också om att SBF planerar en höjning av 

åldersgränsen för veteraner från 60 till 65 år över 8 års tid. 

 

9. Division IV 

I Borås är det 5 lag just nu, letar efter ett 6:e lag. Lidköping kommer med två lag, totalt 8 lag 

i gruppen. I Skövdegruppen är det 6 lag. Vi spelar efter 25-0, antal brickor avgörs lokalt, 16-

20 är rekommenderat. Tävlingsledare och stöd för inmatning finns via telefon vid behov, 

svenska bridgeförbundet har även en jourhavande tävlingsledare, Tommy Andersson.  

 

10. DM Lag 2017/2018 

Vi diskuterar olika kvalgrupper, förra året hade vi 6 grupper. Alingsås har i år 12 lag, spelas 

som 3x8-brickorsmatcher över 4 måndagar. 25-0-skalan används i första omgången, sedan 

20-0. Vi planerar en grupp i Borås (6), Tidaholm (6), Lidköping (4), Tibro (4), Skövde (4).  

 

11. Nästa styrelsemöte, tisdag 31 oktober, gymnasiet i Vårgårda, 18:30 

 

  



12. Övriga frågor 

 

a. Genomgång inför årsmötet, inga motioner inkomna. Vi föreslår Christer som 

representant till riksstämman. 

b. Spelavgifternas fördelning. Flera klubbar som hanterar DM-finaler har fått 

hyreshöjningar. Idag går 40kr av spelavgiften till klubben, resten till distriktet. Ökar 

vi andelen till 50kr, så skulle intäkten till klubben bli 2500. Vi beslutar att genomföra 

den nya fördelningen, vi uppdaterar regelverket 

c. Utbildning nya TL, fråga har inkommit om steg1-utbildning. Vi diskuterar på nästa 

styrelsemöte och försöker få till en utbildningsdag under våren. Bohuslän kommer ha 

en utbildning 11:e november. 

 

13. Thomas avslutar mötet 

 

 

 

 

 

 

____________________   _______________ 

Bo Roos     Bengt Larsson 


